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Nosotros, la família Bau sta Gu érrez, llevamos más de 20 años de
relación con esta comunidad y su Fundación.

Es  sabido que,  por  lo  general,  siempre ha  habido re ciencias  por
parte de los familiares, amigos y conocidos, a dejar a nuestros seres
queridos a cargo de terceras personas, debido a creencias culturales,
etc.

En nuestro caso y en el de muchas familias, pusimos la confianza en
esta comunidad,  en  su  dirección y  en  las  personas trabajadoras  y
auxiliares, sobre todo por la necesidad de ayuda en el  cuidado de
nostrues familiares (abuelos yaya Rufa el 2002 y Agus n el 2007). Y
ahora más recientemente, con un pilar importan simo en la vida de
muchas personas pero sobre todo nosotras (Marte y Maite), nuestra
madre Luciana y nuestro o Antonio decíamos que, por necesidad y
con algún recelo por los comentarios sobre el funcionamiento de esta
comunidad (nada parecido a la realidad vivida en todos estos años) y
que después de conoceros, defendemos cada día.

Desde entoces y hasta el día de hoy, la evolución siempre ha sido y es
posi va.  Como es  lógico,  todo siempre es  mejorable.  El  ánimo de
superarse cada día es lo que nos guiará hacia un benestar cada vez
más cómodo para todas las partes implicadas e involucradas en que
esta misión social y de acogida funcione.

Agradecer el trabajo a todos y todas, el apoyo humano y moral hacia
las  personas  residentes  y  familiares  que  pasamos  por  aquí  a
visitarlos, siempre con ap tud y empa a, aunque en alguna ocasión
tengan un mal día.

Una frase de san Francisco de Asís: «Empieza haciendo lo necesario,
después  la  possible  y  de  repente  te  encontrarás  haciendo  lo
imposible». 



Para nuestra família esta comunidad es el camino y todos los demás
somos los caminantes. Sin este binomio, este gran proyecto no sería
lo mismo.

Muchas gracias a todos y a todas. ¡Vamos a seguir el camino junteos!

LUCIANA I ATNONIO BAUTISTA, residents
MARTA I MAITE  NAVARRO, familiars



Soc en Julio Mar , marit de la Núria, usuària de l’Hospital de dia.

Fa uns mesos, la Mónica Miguélez em va convidar a formar part del
grup de suport a les persones cuidadores «Ens cuidem», dirigit per la
Núria Anglès i la mateixa Mónica.

En aquest temps hem anat compar nt experiències amb els diferents
integrants  del  grup:  dones,  homes,  fills...  que  ens  han  ajudat  a
entendre quina és la forma idònia per estar bé els cuidadors i  així
poder oferir millor ajuda als nostres familiars.

Espero  que  les  meves  aportacions  hagin  pogut  ajudar  a  altres
persones, així com les seves aportacions m’han ajudat a mi.

JULIO MARTÍ, par cipant al  grup de cuidadors Ens cuidem



Soc en Joan, voluntari de la Fundació des de fa aproximadament un
any i mig.

Es c  molt  content  de  poder  par cipar  amb  la  resta  del  grup  de
voluntaris  de  la  pastoral  de  la  salut  rebent  a  les  persones  que
assisteixen a la missa els dissabtes a la capella de la Fundació.

Gairebé  tots  em  coneixen,  em  comenten  com  estan,  alguns
m’expliquen coses, d’altres em pregunten quelcom... i és que entre
tots som com una gran família.  L’un et demana la fulla dominical,
l’altre et demana poder llegir o quin cant farem aquell dia. Alguns em
diuen que em coneixen de fa molts anys, d’altres que la capella és
molt bonica... Uns i altres van interactuant, uns més i uns menys...
Però haig de dir que tots plegats volen molt carinyo i són tan agraïts
que això em fa sen r feliç, amb una plenitud que no té preu.



«La diada de santa Susanna és un dia emblemà c. An gament era la
Festa Major de Caldes. Això parla de l'arrelament d'aquest dia.»

«És un moment per parar (enmig de l'agost) per reflexionar el nostre
camí. Per projectar.»

«Fins fa pocs dies ens trobàvem amb mascareta, no ens veiem les
cares. I és important mirar-nos. Donar gràcies a qui ens cuida.»

«És important no perdre l'esperit Santa Susanna. L'esperit  solidari.
Aquest  construir  solidaritat  (que tant  sap  mossèn Josep Ar gas  al
Senegal, que avui ens acompanya).»

«És moment de donar gràcies. A tot l'equip: persones treballadores,
famílies, voluntariat i membres del patronat; en especial al Salvador
López.»

ISIDRE PINEDA,  president de la Fundació Santa Susanna 
i de la Fundació Sociosanitària Santa Susanna


